
Kłobuck, dnia 02 grudnia 2022 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisji Budżetu, Finansów, 
Handlu, Usług i Ochrony Środowiska 

Protokół nr 15/2022 

XV Posiedzenie w dniu 2 grudnia 2022  
Obrady rozpoczęto 2 grudnia 2022 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:20 tego samego 
dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 
2. Angelika Borowiecka-Idziak 
3. Mirosław Cieśla 
4. Ewelina Kotkowska 
5. Jerzy Kulej 
6. Tadeusz Praski 
7. Janusz Soluch 
8. Tomasz Wałęga 
9. Marcin Wojtysek 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 
 
Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie 
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne.  
 
2. Zmiany w porządku obrad. 
 
Nie zgłoszono. 
 
3. Przyjęcie protokołu Nr 14/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 28.11.2022 r./projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/  
 
Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 14/2022 z posiedzenia Komisji w dniu 28.11.2022 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 
bip.gminaklobuck.pl/ .  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 



Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek 
 
4. Wydanie opinii do projektu budżetu na 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji M. Wojtysek proszę o przedstawienie opinii  w sprawie projektu 
budżetu na 2023 r. przewodniczącego Komisji Zagospodarowania Pana Jerzego Kuleja oraz 
przewodniczącego Komisji Edukacji Pana Bartłomieja Sarana. 

Przewodniczący Komisji Zagospodarowania J. Kulej komisja pozytywnie zaopiniowała 
projektu budżetu na 2023 r. 
 
Przewodniczący Komisji Edukacji B. Saran komisja pozytywnie zaopiniowała projektu 
budżetu na 2023 r. 

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek czy w ostatnim czasie pojawiły się zmiany co do 
projektu budżetu na 2023 r. 

Burmistrz J. Zakrzewski budżet będzie zmieniony, szczególnie po stronie wydatków i 
dochodów inwestycyjnych. Zmieni się również struktura całkowita budżetu w tym zakresie. 
Związane jest to z kwestią dotyczącą: 
- ul. Mickiewicza i Ogrodowej. Mogę potwierdzić, że zadanie to wejdzie do realizacji 
ponieważ otrzymamy dofinansowanie; 
- trzeciego wniosku do Polskiego Ładu. Czekamy na ostateczne decyzje, które mogą wiązać 
się z wprowadzeniem nowych inwestycji.  
 
Przewodniczący Komisji M. Wojtysek czy ostateczne decyzje dotyczące trzeciego wniosku do 
Polskiego Ładu zapadną jeszcze w tym roku? 

Burmistrz J. Zakrzewski z moich informacji wynika, że decyzje zapadną w przyszłym 
tygodniu. Możliwe, że będzie konieczne zwołanie sesji nadzwyczajnej. 
 
Głosowano w sprawie: 
Wydanie pozytywnej opinii do projektu budżetu na 2023 r. 
 
Wyniki głosowania 
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: 
ZA (8) 
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Tomasz Wałęga 
 
5. Sprawy różne. 
 
Radny M. Cieśla czy w związku z zamkniętym przejazdem kolejowym przy ul. Słowackiego 
jest możliwa poprawa stanu technicznego drogi stanowiącej objazd? 

Burmistrz J. Zakrzewski przekażę informację dyrektorowi ZDiGK K. Chamarowskiemu.  



Radna A. Borowiecka-Idziak czy są informacje dotyczące sprawy spadkowej nieruchomości 
w Kamyku, na której składowane są odpady niebezpieczne? 

Burmistrz J. Zakrzewski czekamy na oficjalne stanowisko z sądu w tej sprawie.  

6. Zamknięcie posiedzenia. 
 
 
 

  

Przewodniczący Komisji  
Marcin Wojtysek 

  

 
Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
 


